
Zápis ze schůze výboru TJ Sokol Statenice

konané dne 04.05.2023 od 19,00 hod v Hospůdce na
fotbalovém hřišti

Přítomni: Jana Špičáková, Petr Poulíček, Soňa Tobišková, Bohuslava 
Krčková, Lukáš Lorenc

Omluveni: Jan Petera, Ivan Machálek

Hosté: Zuzana Staňková, Michaela Schroglová, Vít Jansa

1. Oddíl rybářský – o vedení kroužku se uchází pan Kruliš, byl mu 
předán kontakt na pana Petra Tichého, se kterým by společně vedl 
rybářský kroužek. Termín zahájení nebyl dán – trvá.

2. Geometrický plán p. Šmucr – objekt byl zaměřen a pan Šmucr bude 
písemně informován o jeho výsledku.

3. Na pronájem chaty se přihlásil nový zájemce, který je v telefonním 
kontaktu s L. Lorencem. V nejbližších dnech budeme informováni, 
zda se pronájem uskuteční.

4. Sokolovna projekt – z důvodu stavebních prací z důvodu zatékání a 
jednání s p. Mahelem ohledně prodloužení pronájmu sokolovny se 
návštěva architektky odkládá na dobu neurčitou.

5. Střecha – opravu střechy je nutné realizovat do konce června 2023, 
vyúčtování do konce srpna 2023.

6. Beach hřiště - realizace by měla začít v polovině května 2023.

7. Grant soustředění – řeší se M. Maxou, vyúčtování do 31.12.2023. 
Minipřípravka – žádat o finanční podporu v rámci letního 
soustředění.

8. Reklama na hřišti – je nutné sundat reklamy firem, které 
neprodloužily pronájem. V současné době je v jednání Dřevobis. 
(Firma Zeman pronájem neprodloužila, reklama bude odstraněna).

9. Oprava zatékání v sokolovně – firma k opravě nastoupí cca 
9.5.2023. Opravu bude financovat firma H§M v celkové částce cca 
200 tisíc korun. Bude sepsaná smlouva mezi p. Mahelem a Sokolem 
Statenice, kde výdaje na opravu budou řešeny snížením nájmu po 
dobu několika měsíců.



10. Topoly u hřiště - v letošním roce se bude řešit jejich pokácení.

11. Daňové přiznání za rok 2022 bylo podáno.

12. Členské příspěvky neuhradili tři členové Sokola.

13. Nájemní smlouvy chataři – k 31.12.2023 končí smlouvy. Je 
nutné upravit smlouvy (výše nájmu, více povinností). Soňa zašle 
návrh nové nájemní smlouvy - je nutné, aby se každý člen výboru k 
tomu vyjádřil. Smlouva bude na 10 let.

14. Paní Janatová poslala fotky – rozpadá se ji veranda, je nutné 
vyměnit i několik trámů. Písemně požádala sokol o rozšíření 
verandy. Proběhlo hlasování o souhlasu zvětšení verandy
Hlasování 5 – 0 – 0 (pro - proti - zdržel se).
Žádost byla následně podepsána starostkou a jednatelem Sokola. 
Podepsanou smlouvu paní Janatové předá S. Tobišková. Paní 
Janatová si vše osobně vyřídí na Stavebním úřadě ve Velkých 
Přílepech.

15. Statenická tlapka v sobotu 13.8.2023 proběhne na hřišti první 
ročník. Hlavním organizátorem je Z. Staňková. Je zajištěna 
moderátorka, odborný veterinární dohled, ukázka výcviku 
policejních psů.

16.  V sobotu 3.6.2023 se bude konat Den dětí, který letos 
proběhne na několika místech. Jedna část na fotbalovém hřišti, další
v parku Parádnice v knihovně. Celou akci zajišťuje Obec Statenice, 
Sokol Statenice a knihovna Obývák.

17.  Brigáda bude v podzimním termínu.

18. Dotace Česká spořitelna – je nutné dodat projekt k nově 
koupenému pozemku na komunitní zónu. O projekt byl požádám Vít 
Jansa. Vzhledem k termínu do 28.5.2023, bude žádost podána 
k nejbližšímu možnému termínu.

19. Pronájem sokolovny každý člen výboru se vyjádří k délce 
prodloužení s firmou H&M.

20. Různé – jednatel Sokola P. Poulíček podal rezignaci na funkci 
jednatele Sokola k 30.7.2023.



Úkoly

 S. Tobišková zašle písemnou odpověď panu Šmucrovi 
ohledně výsledku geometrického plánu

 L. Lorenc bude kontaktovat nového zájemce o pronájmu
chatky.

 I. Machálek jednání s firmou Dřevobis ohledně 
prodloužení reklamy na fotbalovém hřišti

 S. Tobišková zašle všem členů výboru nové nájemní 
smlouvy na pronájem chatek.

Příští schůze – termín bude upřesněn

Schůze byla ukončena ve 22:00 hod

Zapsala Bohuslava Krčková


